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Abstract (en)
Cooking hob (11) has bearing plate (13) on which to place heating installations and control housing (20) to control the electronics, connected
together using connecting means (17,23). Carrying plate and control housing are two parts (13,20) connected together when assembled, with
hook (17) on one part and corresponding recesses (23) on the other. Hooks are designed to put on the recesses in placement direction (A), and to
move both parts relative to one another to fasten, in an end direction (E) deviating from placement direction. To connect in end position, the hook
has a movable projection (26) and the other part has a locking device in form of recess or notch (18) for projection. To move into end position the
projection is moved above or into the locking device and forms a positive connection with it, preventing it moving back out of end position.

Abstract (de)
Ein Kochfeld (11) weist ein Tragblech (13) zur Anordnung von Heizeinrichtungen darauf und ein Steuerungsgehäuse (20) für eine Steuerung
oder Elektronik auf, wobei Verbindungsmittel (17, 23) vorgesehen sind zur lösbaren Verbindung von Tragblech (13) und Steuerungsgehäuse
(20) miteinander. Die Verbindungsmittel weisen Haken (17) auf an dem Tragblech (13) und entsprechende Ausnehmungen (23) an dem
Steuerungsgehäuse (20), wobei die Haken (17) ausgebildet sind zum Ansetzen an den Ausnehmungen (23) in einer Ansetzrichtung (A) und zum
anschließenden Bewegen der beiden Teile (13, 20) relativ zueinander in einer von der Ansetzrichtung (A) abweichenden Endrichtung (E). An dem
Steuerungsgehäuse (20) ist ein bewegbarer Vorsprung (26) vorgesehen und an dem Tragblech (13) eine Ausnehmung für den Vorsprung (26).
Beim Bewegen in die Endstellung wird der Vorsprung (26) in die Ausnehmung hinein bewegt und wirkt in der Endstellung als Formschluss mit der
Arretierung (18) zusammen.
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